
 

 

 

Information och beslut från kick off 240629 – 240630 hemma hos Torbjörn i 

S:Råda  

Närvarande Wivi, Torbjörn, Sören, Anders, Elisabeth, Anita ,Thomas, Ingegerd  

Beslut 

1. Alla som kan deltar i digital kick off med förbundet 27/8 anmälan senast 23/8 

2. Nya styrelsemedlemmar åker på introduktion till kansliet i Stockholm 6/9. Gäller 

Anita, Elisabeth och Thomas.  

3. Anders o Wivi åker till Lundsbrunns bygdegård 28/9 på konferensen Beredda 

tillsammans, utbildning i hemberedskap och beredskap.  

4. 13 bygdegårdar har inte gjort årsrapporteringen. Wivi skickar mail igen. Ingegerd 

tar kontakt med Laskegården.  

5. En del av Landsbygdslottens överskott har avsatts till bygdegårdsdistrikten för att 

arrangera aktiviteter för föreningarna och föreningsaktiva på temat ideellt 

engagemang under 2024. Distrikten får 15 000 kronor vardera för att göra 

sitt/sina arrangemang på det sätt man önskar. För att erhålla medlen ska 

respektive distrikt redovisa sin insats genom text och foton till förbundskansliet. 

Skaraborg satsar på aktiviteter för barn o unga. Bergs aktivitet ”dansglädje” och 

ev en käpphästhoppsförening planeras till att inspirera andra bygdegårdar till 

barnaktiviteter. Anita, Elisabeth och Ingegerd får i uppdrag att planera vidare med 

arrangemanget. 

6. Anders tar kontakt med Alexandra Whan en av Skövdes ansvariga i kris o 

beredskapsfrågor för att få kontakt med andra kommuners ansvariga i ämnet. 

7. Nästa möte 19/8 samling 17.45 med start kl 18. Förslag Malma bygdegård. 

Information 

8. Diskussion om förbundets lokaler/hyra. På förbundsstämman beslutades om 

höjning av medlemsavgiften till 2000:- och till 6:-/ kvm2 samt förändring av Ulph 

Lundgrens uppdrag till Senior rådgivare fastighetsfrågor. Kommer att arbeta med 

fler idéella fastighetsägare. 

9. I förbundstämmans protokoll saknas Torbjörn i Skaraborgs reservation mot 

beslutet om att höja medlemsavgiften. 

10. Mikael Lundgren fr Lundsbrunn har blivit utsedd till Skaraborgs eldsjäl. 



11. Gustav-Adolf har tagit hållbarhetsdiplomet. 

12. Nationella träffen blir i sept 2025 i Stockholmstrakten 

13. Mötesstruktur på våra möten och förväntningar på bygdegården vi besöker. 

Elisabeth o Ingegerd gör brev som kan användas inför planering av 

mötesbygdegård.  

14. Ingen har svarat på Elisabeths utskick till föreningarna om hållbarhetsarbetet. 

Elisabeth ger ett gör ett förslag till styrelsens hållbarhetsdiplom. 

15. Många gamla pärmar om distriktsstyrelsens arbete ska gås igenom för vidare 

arkivering. 

16. Styrelsen vill ha kontaktuppgifter till alla ordförandena.  

17. Föreningen Parkstugan S:Ryd ifrågasattes eftersom styrelse saknas. 

18. I arbetet mot VG R om fortsatt verksamhetsstöd, arbetas det nu om ev 

framtagande av ett IOP (Idéburet offentligt partnerskap). Torbjörn är Skaraborgs 

representant. 

 

Vi har haft en mycket trevlig och givande kick off där diskussionerna fått tagit 

plats varvat med skratt och allvar. 

Tack Torbjörn för att vi fick vara hos dig! 

 

 

Ingegerd                                                                       Wivi 

Sekr                                                                                ordf 

 

 

 

 


